

## RSK Innebandy

### Ledarmöte 17 mars 2014

Närvarande: Fredrik Bengtsson, Anders Malmgren, Daniel Fihn, Andreas Ahagen, Pär Arvidsson, Peter Mertala, Ronald Hallqvist, Jeanette Stark, Stefan Carlsson, Jonas Stark, Henrik Gertsson, Johan Gregow, Linda Gregow, Anette Krii, Terese Mårtensson, Ulrica Malmgren, Jonas Malmgren, Ulf Holsten, Tony K-Jarl, Rolf Magnusson

1. Godkännande av dagordning.
2. Jeanette Stark utses som justerare.

#### 3. O-ringen 2015

Rolf – personalansvarig från RSK för O-ringen 2015, informerade ledarna om arrangemanget O-ringen som äger rum i Borås nästa sommar. Det är ett mycket stort arrangemang och 16-18 klubbar i Borås hjälps åt med att arrangera det hela och det hela hålls ihop utav Maria Kraft som är spindeln i nätet. Det här är en chans för RSK att tjäna pengar och för de som hjälper till blir det ett minne för livet. För tillfället söks specialkompetens och Rolf uppmanade alla att skriva upp sig på listan som cirkulerade under mötet. Anmälan är inte bindande i dagsläget, först 6-8 månader innan kommer det fastställas vilka som ska hjälpa till. Man kan välja att hjälpa till före, under eller efter O-ringen och man kan även göra punktinsatser. Mer information kommer när det närmar sig.

#### 4. Säsongen 2014/2015

Jeanette informerade om att VIBF funderar på att införa divisionsspel nästa säsong, likt det som är i fotbollen. Ingenting är klart ännu och så länge vi inte fått besked om annat räknar vi med att det blir serier på "vanligt" vis nästa säsong. Innan ledarna berättade om hur spelarmaterialet ser ut inför nästa säsong, uppmanade Jonas Malmgren alla att tänka till en extra gång till vilken serie man ska anmäla till. Välj företrädesvis anmälan i "rätt" ålder, för att behålla så många spelare som möjligt. Inför nästa säsong bör man sträva efter bättre samarbete mellan lagen, minst 2 lagföräldrar i varje lag osv.

**-A-lag/U-lag:** I dagsläget har det varit svårt att få ihop spelare till båda A-lag & U-lag. Behövs bli fler folk till nästa säsong. Möte med spelarna kommer att bli i slutet på mars och då kommer vi få bättre kontroll över underlaget till nästa säsong. Till hösten kommer A-laget att spela i div. 3.

**- P98/99/00:** Ca 12 spelare födda 99, 5 födda 98 och 5 födda 00 (en målvakt född 99 och en 98) Ser helst att kanske anmäla till 99-serie nästa år, beroende på spelarmaterialet. Flera 98:or har fått spela i U-lag och en del födda 00 har spelat med P01. Anders Malmgren uttryckte önskan om att få någon tidigare A-lagsspelare som tränare, för att få spelidéer och nytändning.

**- P01:** Läget just nu, är 10 st spelare, ingen målvakt. Har under säsongen tagit hjälp av målvakt från P02 och spelare både från P02 och P00. Troligtvis blir det anmälan till P00-serie nästa år, för att kunna använda de födda 00.

**-P02:** 15 st födda 02 och 4 st födda 03. 2 st målvakter. Har i år spelat i P01/02. Nästa säsong helst i en P02-serie.

**-P03/04:** 13-15 st födda 04, 5 st födda 03, 3 st födda 05. 3-4 st målvakter. Har i år spelat sammandragsserie P04.

**-P05/06:** 4 st födda 06, 7 st födda 06. Har dock oftast varit 7-8 st på träningarna. Har inte spelat sammandrag i år. Vet ej hur man gör nästa år.

**-Ibskola:** 10-12 födda 07 samt 4 st födda 08.

**-Damlaget:** 13 st spelare för tillfället. Tommy Linsemark slutar som tränare efter denna säsongen. Pär Arvidsson kommer vara kvar, behöver dock en tränare till. Finns en intresserad som är tillfrågad.

**F00/02:** 10 st 02:or, 4 st 00:or 3 st 01:or, 2 st 03:or. Vill helst spela i 01-serie. Behöver söka dispens igen för de födda 00.

Som det ser ut i dagsläget har vi 10 lag nästa säsong. Till det tillkommer ev. en ny flickgrupp födda 03. Vi kommer inte kunna spika några anmälningar till serier på detta mötet, utan kommer att ha ett nytt ledarmöte måndagen den 5 maj kl. 19.00.

## 5. Utbildning

Ulrica Malmgren informerade om de nya ledarutbildningarna som kommer att ske till hösten. Utbildningarna är obligatoriska och alla tränare i samtliga lag måste gå på dessa. De kommer att äga rum i Fristad Folkhögskola den 23/8 för ålder 6-9 år, 24/8 10-12 år, 13/9 till 13 år och äldre. Mer information om dessa utbildningar ges vid nästa ledarmöte, men alla uppmanades att boka upp datumen i sina almanackor.

## 6. Policydokumentet

Vi skulle egentligen haft diskussion kring dokumentet, men då vi hade knappt om tid bestämde vi att alla läser igenom dokumentet och så tar vi ny diskussion och uppdaterar dokumentet inför nästa säsong.

## 7. Övrigt

- **Innebandyavslutning.** Bestämde till söndagen den 13 april mellan ca 9.30-15. Anette mailar ut inbjudan.
- **Datum för nästa ledarmöte:** Bestämde först till 28 april, men är nu ändrat till måndagen den 5 maj kl. 19.00 i Storsjögården.
- **Kick-off ledare till hösten:** Alla tyckte det lät bra, återkommer med förslag på tid.
- **Viskaforsdagen 17 maj:** P03/04 är ansvarig för bakluckeloppis under denna dagen. Hamburgergrillning kommer också att ske och några från styrelsen tar hand om detta.
- **Kubbtturnering på Viskaforsdagen:** Förfrågan har kommit från Jan-Åke om innebandysektionen vill anordna kubbtturnering i samband med Viskaforsdagen. Vi diskuterade detta, men beslutade att vi inte genomför detta.
- **RSK-marschen i augusti:** P01 är ansvariga för en station denna dagen.

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av: Jeanette Stark